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Fijne kerst en 
prettig eindejaar

N-VA vraagt extra toezicht en nultolerantie rond 
nieuw asielcentrum in Dormaal
Nu de beslissing is gevallen om het voormalige rusthuis in Dormaal om te vormen tot een opvangcentrum voor asielzoekers, 
moet er werk gemaakt worden van duidelijke afspraken. De komst van een grote groep asielzoekers in een kleine dorpsgemeen-
schap als Dormaal zal ongetwijfeld voor onenigheid zorgen. N-VA Zoutleeuw eist daarom dat het gemeentebestuur maatregelen 
neemt om de opvang op een vlotte manier te organiseren. Om de hinder tot een minimum te beperken, roepen we het schepen-
college op om niet langer te wachten en meteen met passende, intelligente acties te komen. 

Buurtbewoners maken zich zorgen over een mogelijke toename van lawaaihinder, zwerfvuil en andere kleine en grote irritaties.  
De N-VA roept op om spoedig een preventieplan op te stellen dat meteen in werking kan treden zodra het centrum in gebruik wordt 
genomen. Belangrijk is ook om de stem van de omwonenden hierin te horen. Zij hebben een goed beeld van de mogelijke overlast en 
kunnen als geen ander meedenken over oplossingen.

Michel Herremans 
Voorzitter N-VA Zoutleeuw 

Nultolerantie
De N-VA zal niet accepteren dat irritaties en kleine misdrijven door de lokale overheid  
en politie met de mantel der liefde worden bedekt. Omwonenden die overlast ervaren, 
moeten in de eerste plaats gehoord worden en er moet effectief worden opgetreden. 
“Inwoners van Dormaal mogen ook weten dat de gemeente Zoutleeuw als compensatie 
een bijdrage ontvangt per opgevangen vluchteling. Wij zijn van mening dat dat  
geld gebruikt moet worden om in de onmiddellijke nabijheid van het asielcentrum 
extra politie in te zetten en alle kleine overlast voor de buurt tot een minimum te 
beperken”, aldus afdelingsvoorzitter Michel Herremans.

Misdrijven mogen 
niet getolereerd en 
met de mantel der 
liefde bedekt worden: 
nultolerantie moet de 
klare boodschap zijn.”

Leiderschap tonen
Principieel zijn wij niet gekant tegen de opvang van de 
vluchtelingen. Families op de vlucht voor oorlogsgeweld 
op straat laten staan, zou blijk geven van een gebrek 
aan leiderschap. Wij allen hebben een verantwoorde-
lijkheid te dragen. Dat is onze sociale verplichting. Wel 
zijn we van oordeel dat er betere locaties zijn dan het 
midden van een kleine woonzone. We mogen dan ook 
niet goedgelovig en naïef zijn: overlast en criminaliteit, 
hoe klein ook, moeten onmiddellijk en zonder pardon 
worden aangepakt. Alleen nultolerantie kan leiden tot 
een harmonieuze samenleving met de buurtbewoners.

Families op de 
vlucht voor  
oorlogsgeweld 
moeten een veilige 
plek kunnen  
vinden. Dat is  
onze sociale  
verplichting.”
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Iedereen veilig op weg!
Iedereen veilig op weg in Zoutleeuw: het lijkt vanzelfsprekend, maar de mobiliteit en veiligheid in onze  
gemeente kunnen een pak beter. De N-VA trekt mee aan de kar om inwoners te stimuleren om vaker de fiets 
te nemen, want dat is meer dan ooit een snel en efficiënt vervoermiddel, ook op het platteland. Maar als we 
willen dat mensen de fiets verkiezen boven de auto, moeten we zorgen voor een veilige fietsinfrastructuur. 
De N-VA werkte daarvoor enkele voorstellen uit. 

Als mensen zich niet veilig voelen met de fiets, grijpen ze  
onmiddellijk terug naar de auto. Daarom is het nodig om  
het mobiliteitsvraagstuk in zijn geheel te evalueren en bij te  
sturen. Bij het aantreden van de nieuwe gemeenteraad werd  
een mobiliteitscommissie geïnstalleerd. De N-VA is daarin 
vertegenwoordigd door gemeenteraadslid Michel Boyen. Hij 
zal erop toezien dat de N-VA-visie op veiligheid en mobiliteit 
maximaal uitgevoerd wordt. We houden daarbij ook rekening 
met een inwonersbevraging die in de vorige bestuursperiode 
georganiseerd werd. 

Een veiliger centrum
Een actueel en gevoelig mobiliteitsthema is de herinrichting  
van de Grote Markt en de verkeersveiligheid van het centrum. 
Doorgaand verkeer wordt uit het centrum geweerd en de 
verkeerscirculatie op de Grote Markt werd aangepakt, zodat de 
schoolomgeving aan het college veiliger werd. De parkeerplaatsen 
aan de kerk werden verplaatst naar de Groenplaats achter de 
kerk en kortparkeerplaatsen werden ingevoerd in de nabijheid 
van lokale handelaars. Tot slot zal de doorgang tussen de kerk 
en het historische stadhuis worden versmald, waardoor voet-
gangers en fietsers meer plaats krijgen om zich op een veilige 
manier te verplaatsen. 

Aangepast parkeerbeleid
“Er is wel eens te horen dat er nu minder parkeerplaatsen 
zouden zijn dan vóór de aanpassing, maar dat klopt niet”, 

zegt Michel Boyen. “Wel is het nodig de parkeerplaatsen op 
de Groenplaats deftig aan te duiden, zodat de ruimte optimaal 
benut wordt en er niet meer chaotisch geparkeerd kan worden. 
Ook aan het lerarenkorps en mensen die in het centrum werken, 
vragen we een inspanning om hun voertuig op randparkeer-
plaatsen te parkeren.”

  Door het doorgaand verkeer uit het centrum te weren en de 
verkeerscirculatie op de Grote Markt aan te pakken, werd de 
omgeving van het college heel wat veiliger. 

Michel Boyen 
Lid van de mobiliteitscommissie

Fietsstraten
N-VA Zoutleeuw is voorstander van fietsstraten. 
Om de geloofwaardigheid van het concept te 
vrijwaren, moeten we fietsstraten doordacht 
inrichten, en niet zomaar in het hele centrum. 
Een belangrijke voorwaarde is dat er tijdens de 
spitsuren voldoende fietsers door de straat rijden 
tegenover gemotoriseerd verkeer.

“Ons voorstel is om fietsstraten te integreren in de Bethaniastraat, de Koepoortstraat, 
de Begijnhofstraat, de Professor E. Vlieberghstraat en de Schipstraat. In de Ridderstraat 
zou een gedeeltelijke fietsstraat passen vanuit de Koepoortstraat”, zegt Michel Boyen. Zo 
maken we een verbinding tussen het fietspad aan de Budingenweg en het fietsroutenetwerk.”

In een fietsstraat mogen auto’s fietsers niet inhalen. “Om de veiligheid van de fietsers te 
garanderen, moeten we ook controleren of die regel nageleefd wordt”, besluit Michel.
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De N-VA geeft u een stem in de gemeenteraad

Kerkhof Zoutleeuw bereikbaar voor 
iedereen
De N-VA oppert al maanden om het 
kerkhof toegankelijker te maken voor 
mensen met een beperking. Daarvoor 
moet de middenweg aangepast worden. 
Met sterke argumentatie kon de N-VA 
het stadsbestuur overtuigen. Onlangs 
heeft het gemeentebestuur matten laten 
plaatsen in de middenberm, waardoor nu 
álle inwoners hun dierbaren kunnen eren.

Diervriendelijk vuurwerk
N-VA Zoutleeuw dringt er al lang 
op aan om enkel diervriendelijk 
(geluidsarm) vuurwerk toe te 
laten. Met de eindejaarsperiode 
in zicht lazen we in de Zoutpot 
dat de meerderheid alleen nog 
vergunningen zal geven voor 
geluidsarm vuurwerk. Goed 
nieuws voor onze dieren! Wij 
vragen aan alle inwoners om 
zich aan de regels te houden.

Voetweg 36 opnieuw toegankelijk
Voetweg 36, tussen de Linnebeekstraat 
en de kerk in Hogen, was lange tijd 
niet toegankelijk. Op aandringen van 
de N-VA heeft het stadsbestuur contact 
opgenomen met de boer die verant-
woordelijk is voor het afsluiten van de 
doorgang. Hij moet die doorgang weer 
vrijmaken. Kinderen en recreanten 
kunnen de veilige verbinding tussen de 
Linnebeekstraat en Hogen nu opnieuw 
gebruiken. Een goede zaak voor de 
veiligheid.

Allessia Claes  
vertegenwoordigt  
het Hageland in het 
Vlaams Parlement

Allessia Claes uit Scherpenheuvel-Zichem behaalde bij de  
parlementsverkiezingen in mei een mooie score van 10 260  
voorkeurstemmen. Dat leverde de Hagelandse politica een zitje 
in het Vlaams Parlement op.

Allessia Claes zal zich de  
komende jaren inzetten in de 
commissies Werk, Wonen en 
Dierenwelzijn. Daarnaast zal ze 
een ondersteunende rol spelen in 
de commissies Welzijn en Land-
bouw. Allessia is blij dat ze zich 
op die domeinen kan toeleggen: 
“In het Vlaamse regeerakkoord 
staan stevige maatregelen die 
meer mensen aan het werk moeten 
helpen. Zo voeren we een jobbonus 
in. Want wie een lager loon heeft, 
moet voelen dat werken loont. 
Ook voor het woonbeleid hebben 
we heel wat in petto: we gaan 
voor een stevige renovatie van  

het sociale woningpatrimonium 
en zorgen voor extra investeringen. 
Verder wil ik van de strijd  
tegen dierenmishandeling een 
topprioriteit maken.”

Voluit voor het Hageland
Allessia Claes wil zich ook sterk 
inzetten voor Vlaams-Brabant 
en het Hageland, in het bijzonder 
voor de uitdagingen op het vlak 
van erfgoed en mobiliteit: “Als 
parlementslid wil ik ijveren voor 
verdere investeringen in een 
veilige en vlotte mobiliteit in onze 
regio.”

Wist u dat …
  … vanaf 1 januari rookmelders – toestelletjes die uw 
leven en dat van uw dierbaren kunnen redden – in elke 
Vlaamse woning verplicht zijn? Een beslissing die drie 
jaar geleden mede dankzij de N-VA werd genomen.

  … Zoutleeuw sinds kort samenwerkt met een 
rattenvanger? Ondervindt u overlast van ratten? Meld 
dat dan via milieu@zoutleeuw.be, 011 94 90 70 of het 
meldingsformulier op de gemeentelijke website. De 
rattenvanger komt ter plaatse en treft de nodige 
maatregelen.

  … Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) 
zijn intrede niet gemist heeft? Hij werkte een investe-
ringsplan uit voor de Vlaamse 
scholen. Ook Zoutleeuw werd niet 
over het hoofd gezien. De Vrije 
Basisschool kan rekenen op een 
toelage van zo’n 40 000 euro voor 
de uitbreiding van de school.
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
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Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


